

兒童心臟基金會 *Children's Heart Foundation*

**20 週年 T-Shirt 設計比賽 20<sup>th</sup> Anniversary T-shirt Design Competition**

以「愛的世界」為主題的 T-shirt 設計比賽已經完滿結束。60 間學校合共 800 份的作品參賽，反應非常熱烈。在此，本會感謝各界的參與，以及對先天性心臟病童的支持。




Themed "The World of Love", 20<sup>th</sup> Anniversary T-shirt Design Competition has successfully completed with 800 artworks received. Thank you very much for the participation and support of schools and students towards the congenital heart disease children.

初級組、高級組以及「最積極參與學校獎」學校的得獎名單如下：

The Winner List of Junior Level, Senior Level and "Caring School Award" is shown as below:

初級組 (6 – 13 歲) Junior Level (aged 6 – 13)		
冠軍 Champion	亞軍 1 <sup>st</sup> Runner-up	季軍 2 <sup>nd</sup> Runner-up
		
林葆 Lam Po Age 11 歲 浸信會沙田圍呂明才小學 Baptist (STW) Lui Ming Choi Primary School	黃芝維 Venus Wong Age 12 歲 寶血會上智英文書院 Holy Trinity College	郭慧欣 Kwok Wai Yan Age 12 歲 觀塘官立中學 Kwun Tong Government Secondary School

高級組 (14 – 20 歲)  
Senior Level (aged 14 – 20)

冠軍 Champion	亞軍 1 <sup>st</sup> Runner-up	季軍 2 <sup>nd</sup> Runner-up
		
<p>陳雍熙 Chan Yung Hei Age 19 歲 香港藝術學院 Hong Kong Art School</p>	<p>林可昕 Lam Ho Yan Age 14 歲 聖士提反書院 St Stephen College</p>	<p>趙崇安 Chiu Sung On Age 16 歲 風采中學(教育評議會主辦) Elegantia College</p>
<p>最積極參與學校獎 <b>Caring School Award</b> 寶血會上智英文書院 Holy Trinity College</p>		

由於參賽作品水準甚高，本會特設優異獎，並有 80 幅作品獲獎。得獎者將獲另行通知。活動的頒獎禮詳情亦會稍後再作公布。

Acknowledging the outstanding artwork, another 80 artworks are awarded with the Merit Prize. Details about the Award Presentation will be announced soon.